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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum:  

 

 

Z A P I S N I K 
 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 5. 4. 2023, ob 15.30 uri, 

v konferenčni dvorani Gradu Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana, 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Korene Gregor,  

Kotar Marko 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žičkar Stanislava,  

Žulič Anita.  

 

Odsotni člani občinskega sveta: Žnidaršič Jernej, Kostrevc Rado 

 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

• Maja Šušterič, višja svetovalka za pravne zadeve 

• Neža Nemec, višja svetovalka Splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• mag. Nataša Šerbec, direktorica RRA Posavje 

• Mojca Pernovšek, direktorica KTŠM Sevnica 

• Matej Imperl, KŠTM Sevnica 

• Milena Lukić, Demida arhitektura d.o.o. 

• Darja Cizelj, direktorica Doma upokojencev in oskrbovancev Impoljca 

• Mitja Udovč, direktor Komunala d. o. o. Sevnica 

• Andrej Štricelj, predsednik Nadzornega odbora Občine Sevnica 

 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Pavel Perc, Dolenjski list  

Vernesa Sadulai in snemalec, ePosavje 

Robert Sajovec, Vaš kanal  

 

 

Župan odpre 4. redno sejo.  

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 4. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 22 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda, kot je naveden v vabilu s tem, da se 7. točka 

dnevnega reda (Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem 

podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Boštanj - Sv. Križ), 18. točka (Predlog 

Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Vrtca Ciciban Sevnica) in 19. točka 

(Predlog Odloka o spremembi Odloka o varstvenih pasovih vodnih virov na območju občine 

Sevnica) obravnavajo po skrajšanem postopku. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 4. redne seje, s tem da se 7., 

18. in 19. točka dnevnega reda obravnavajo po skrajšanem postopku 
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Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 4. redne seje, s tem da se 

7., 18. in 19. točka dnevnega reda obravnavajo po skrajšanem postopku.  

 

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 4. redne seje 

2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje občinskega sveta z dne 8. 3. 2023 

3. Poročilo o delu RRA Posavje v letu 2022 

4. Poročilo o delu KŠTM Sevnica v letu 2022 

5. Poročilo o izvajanju aktivnosti v skladu s Strategijo razvoja turizma v občini 

Sevnica za obdobje 2019 - 2024 

6. Predlog Akcijskega načrta destinacije Sevnica za leto 2023 v okviru Zelene sheme 

slovenskega turizma  

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Boštanj - Sv. Križ (lamela IX) - 

skrajšani postopek 

8. Seznanitev s projektom bivalne enote v Krmelju 

9. Letno poročilo javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica za leto 2022 

10. Poslovni načrt javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica za leto 2023 

11. Potrditev elaboratov o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe v Občini 

Sevnica za: 

a. oskrbo s pitno vodo 

b. odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode 

c. čiščenje komunalne odpadne vode 

d. ravnanje z odpadki 

e. 24-urno dežurno službo v okviru pogrebne dejavnosti 

12. Potrditev elaborata o oblikovanju cene grobnine in najemnine za uporabo mrliških 

vežic v Občini Sevnica za leto 2023 

13. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Sevnica v letu 2022 

14. Problematika ukinjanja upravnih enot v Republiki Sloveniji 

15. Zaključni račun proračuna Občine Sevnica za leto 2022 

16. Seznanitev z izvedbo postopka participativnega proračuna »Sobivam, sodelujem, 

soodločam« za leto 2024 

17. Soglasje k delovni uspešnosti ravnateljev/ direktorjev javnih zavodov za leto 2022 

18. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Vrtca Ciciban 

Sevnica – skrajšani postopek 

19. Predlog Odloka o spremembi Odloka o varstvenih pasovih vodnih virov na 

območju občine Sevnica – skrajšani postopek 

20. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

21. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

22. Razno 
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Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega sveta z dne 8. 3. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 3. redne seje občinskega sveta z dne 8. 3. 

2023  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 3. redne seje občinskega sveta z dne 8. 

3. 2023 

 

 

 

Ad 3 

Poročilo o delu RRA Posavje v letu 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev poda mag. Nataša Šerbec.  

 

mag. Nataša Šerbec, direktorica RRA Posavje 

V Sloveniji deluje 12 razvojnih agencij, na območju posavske regije je to RRA Posavje. Naloga 

razvojne agencije je pripravljati strateške dokumente in izvajati Dogovor za razvoj regije 

Posavje, v okviru katerega v sodelovanju z občinami izvajajo pomembne projekte. V pretekli 

finančni perspektivi je bilo izvedenih 15 projektov, od tega trije v sevniški občini: Komunalno 

opremljanje v PC Sevnica, Hidravlične izboljšave v občini Sevnica in Odvajanje in čiščenje 

odpadne vode v porečju spodnje Save – Občina Sevnica. Poleg tega so bili izvedeni projekti 

regijske štipendijske sheme, program štipendij za nadarjene, LAS Posavje v katerega je 

vključenih 21 partnerjev v 29 projektih, 5-zvezdično doživetje 7 veličastnih – eGradovi Posavja 

in projekt Posavje, polno priložnosti 3P. Izvedeni so bili tudi projekti norveških finančnih 

mehanizmov TERA in Karierni center Posavje. Trenutno se pripravljajo projektne naloge za 

Sava Bike. Z novo finančno perspektivo bosta oblikovani dve akcijski skupini LAS Posavje.   

 

 

Stališče odbora: 

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo se je seznanil s predlaganim gradivom k Poročilu o delu 

Regionalne razvojne agencije Posavje za leto 2022 in s predlogom, da se presežek prihodkov 

nad odhodki iz naslova tržne dejavnosti iz leta 2022 v višini 5.319,00 evrov nameni za nakup 
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osnovnih sredstev in razvoj dejavnosti  RRA Posavje v letu 2023. Občinskemu svetu Odbor za 

gospodarstvo in kmetijstvo predlaga podajo pozitivnega soglasja k sklepu o potrditvi poročila 

in uporabi presežka.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi je sodeloval Janez Kukec.  

 

Izpostavljeno je bilo vprašanje glede ureditve oziroma načrtovanja kolesarskih povezav v 

Sevnici.  

 

Odgovorjeno je bilo, da gre za državno kolesarsko mrežo, nosilec in investitor projekta je 

Direkcija RS za infrastrukturo. RRA Posavje ima z direkcijo redne sestanke, projektne naloge 

se pripravljajo. Prioritetno se pripravlja dokumentacija za odsek Krško–Sevnica in potem pa je 

na vrsti naloga za odsek Sevnica–Radeče. RRA Posavje je koordinator projekta.  

 

Druge razprave ni.  

 

 

PREDLOG SKLEPOV:  

1. Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s poročilom o delu Regionalne razvojne 

agencije Posavje za leto 2022. 

2. Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k predlogu porabe presežka prihodkov 

nad odhodki iz naslova tržne dejavnosti Regionalne razvojne agencije Posavje iz leta 

2022 v višini 5.319 EUR, ki se nameni za nakup osnovnih sredstev in razvoj dejavnosti 

agencije v letu 2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklepa sta sprejeta. 

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s poročilom o delu Regionalne razvojne 

agencije Posavje za leto 2022. 

 

SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k predlogu porabe presežka prihodkov 

nad odhodki iz naslova tržne dejavnosti Regionalne razvojne agencije Posavje iz leta 

2022 v višini 5.319 EUR, ki se nameni za nakup osnovnih sredstev in razvoj dejavnosti 

agencije v letu 2023. 

 

 

Ad 4 

Poročilo o delu KŠTM Sevnica v letu 2022 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Pernovšek. 

 

Mojca Pernovšek, direktorica KŠTM Sevnica:  
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KŠTM Sevnica deluje 16 let. Realizacija poslovanja za leto 2022 je primerljiva z letom 2019, 

torej predkoronskim obdobjem. Fokus delovanja zavoda je bil usmerjen na izvrševanje letnega 

načrta in zastavljenih programov. Na področju športa, turizma in mladinskih dejavnosti so 

delovali v skladu s sprejetimi strategijami. Poslovanje je bilo pozitivno, pri poslovanju se zavod 

trudi biti transparenten, nepričakovanih situacij niso zabeležili. Vsi načrtovani projekti, dogodki 

in prireditve so bili izvedeni.  

Izvedene so bile investicije na sevniškem gradu (razvlaževanje, stoli za poroke), v športni 

dvorani so nabavljeni dodatni stoli in nameščene nadzorne kamere, urejena je nova turistična 

pisarna in izvedene aktivnosti na področju kolektivne blagovne znamke. Na Gradu Sevnica so 

zabeležili večje število obiskovalcev, 3300 se jih je udeležilo vodenih ogledov, bilo je 76 razstav, 

animirani ogledi gradu za otroke, organizirane so bile grajske igre, zabeleženih je bilo več porok 

kot v 2021. Nina Pušlar je privabila največ obiskovalcev. Rudi Stopar je imel 8 razstav, v 

Lutrovski kleti je tudi nov razstavni prostor, k obisku gradu pripomore tudi slikar Nik Anikis. 

Povečano je zanimanje za degustacije, ustvarjene so bile nove vsebine na tematski poti Gozd 

je kultura, predstavljena je bila tudi novost – Medena tura. V 2022 sta bila polno zasedena oba 

športna objekta, izvedeni so bili športni turnirji in prireditve. Fitnes daje KŠTM Sevnica v najem, 

odprt je 24 ur na dan in dostopen vsem. Bazen Sevnica je imel rekordno leto v kontekstu 

prihodkov, uvedli so tudi kartično poslovanje. V sklopu projekta Gibanje z lisičko je bilo 

izvedenih 40 brezplačnih dogodkov. Na področju turizma je izpostavila Gradove Posavja in 

doživetje Večerni obisk grofice Mathilde. V MC Sevnica je bil med drugim izveden projekt 

opismenjevanja priseljencev, računalniški tečaji za starejše, medgeneracijsko sodelovanje, 

delavnice sodobnega plesa, drevo želja. Obiskujejo ga osnovnošolci do 14. leta, povprečna 

starost je 10 let. V letu 2022 so sodelovali s šestimi prostovoljci. KŠTM Sevnica ima certifikat 

Družbeno odgovoren delodajalec.  

 

Stališče odborov: 

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo se je seznanil s predlaganim gradivom k Poročilu o delu 

KŠTM Sevnica za leto 2022 za področje turizma in ga skladno z Odlokom o ustanovitvi javnega 

Zavoda za kulturo, šport, turizem in mladinske dejavnosti Sevnica daje v seznanitev 

občinskemu svetu. Odbor občinskemu svetu predlaga, da poda soglasje k predlogu 

razporeditve presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 v višini 43.579,42 evrov, ki se v letu 

2023 nameni za izvajanje ter razvoj dejavnosti za področje športa in kulture.  

 

Boštanj Repovž, po pooblastilu predsednika Odbora za družbene dejavnosti  

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlaganim gradivom k Poročilu o delu KŠTM 

Sevnica za leto 2022 za področje turizma in ga skladno z Odlokom o ustanovitvi javnega 

Zavoda za kulturo, šport, turizem in mladinske dejavnosti Sevnica daje v seznanitev 

občinskemu svetu. Odbor občinskemu svetu predlaga, da poda soglasje k predlogu 

razporeditve presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2022 v višini 43.579,42 evrov, ki se v letu 

2023 nameni za izvajanje ter razvoj dejavnosti za področje športa in kulture.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Gregor Korene, Tanja Novšak, Brigita Karlovšek, Marko 

Kotar, Damjan Žibert. 

 

Izpostavljeno je bilo, da je potrebno povišati prihodke z naslova javnih razpisov. Prioriteta 

zavoda bi morala biti odziv na tiste razpise, na katerih Občina Sevnica ne more sodelovati. 

Delež lastnih prihodkov je nižji kot pretekla leta, razlog za gre iskati tudi v kadrovskih izzivih. 

Izpostavljena je bila zaprta grajska kavarna in podan predlog, da z njo upravlja neposredno 
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KŠTM. Izpostavljena je bila tudi trditev iz poročila, da je povpraševanje za koncerte v kulturni 

dvorani zastalo. Izpostavljena je bila primerjava z blanško kulturno dvorano, ki je bistveno 

manjša, a je za izvedbo dogodkov tam vedno interes. Nadalje je izpostavljeno, da manjka 

revizorsko poročilo in izpostavljeno vprašanje realizacije priporočil revizije. Predlagan je bil 

daljši odpiralni čas bazena. Izpostavljeno je bilo vprašanje časovnice oglaševanja načrtovanih 

dogodkov Sevniškega grajskega poletja. Poudarjeno je bilo, da se mora ob nizkih prihodkih 

gledati tudi na odhodke in te primerno zmanjšati. Izpostavljeno je  bilo vprašanje števila 

zaposlenih. Nadalje je bil izpostavljen dogodek v zvezi z izposojo šotora in neregistrirano 

prikolico, potek registracije je bil ugotovljen pri policijski kontroli organizatorja dogodka, ki si je 

šotor izposodil, na poti nazaj pa ga je ustavila policija. Nadalje je bila izpostavljena problematika 

prisotnosti dveh zaposlenih na seji Odbora za družbene dejavnosti namesto direktorice.  

Odgovorjeno je bilo, da se KTŠM Sevnica prijavlja na razpise, vendar pogosto do sredstev niso 

upravičeni. Nadalje glede kadrov vselej sproti rešujejo izzive. V gostinstvu so težke razmere in 

izzivi s kadri, manjši lokalni gostinci se bojijo tveganj, zato grajska kavarna ostaja prazna. Zavod 

išče rešitve, degustacije zagotavljajo sami. Za najem kulturne dvorane pošiljajo ponudbe, zaradi 

majhnosti se organizatorji pogosto ne odločijo, s prodajo vstopnic pa KŠTM Sevnica ne pokrije 

stroškov nakupa predstave. KŠTM Sevnica izvaja vsa revizorska priporočila. Pri odhodkih 

zavoda je potrebno upoštevati vse stroške vzdrževanja objektov. Na KŠTM Sevnica je 

zaposlenih 15 posameznikov, dva več kot ob prihodu direktorice. Dogodek glede neregistrirane 

prikolice so rešili. Direktorica je svojo prisotnost na odboru opravičila, zaposlena pa sta bila 

prisotna z njenimi pooblastili.  

 

Druge razprave ni.  

 

Pred glasovanjem je Tomaž Lisec podal predlog in sicer naj občinski svet ne odloča o 

seznanitvenih sklepih, temveč naj glasuje samo o sklepih pri katerih gre za odločitev, potrditev 

oziroma zavrnitev neke zadeve.  

 

Na podlagi navedenega predloga se je Občinski svet Občine Sevnica seznanil s Poročilom o 

delu KŠTM Sevnica za leto 2022 in o zadevi ni sprejel posebnega sklepa.  

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o delu KŠTM Sevnica za leto 

2022. 

 

PREDLOG SKLEPA2:  

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k predlogu porabe presežka prihodkov nad 

odhodki iz leta 2022 v višini 43.579,42 EUR, ki se v letu 2023 nameni za izvajanje ter razvoj 

dejavnosti, in sicer po naslednjih področjih: 

• za področje športa:  

o za obnovo dveh piknik prostorov na Lisci v višini 4.000 EUR, 

o za sanacijo tuširnic v Športni dvorani Sevnica v višini 14.200 EUR, 

• za področje kulture:  

o za namestitev novih zaves na odru Albert Felicijanove dvorane na gradu v višini 

10.000 EUR, 

o za fasado gradu, vhod v grad v višini 10.000 EUR 

o za tematsko pot – didaktično igralo v višini 9.279,42 EUR. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 
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PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k predlogu porabe presežka prihodkov 

nad odhodki iz leta 2022 v višini 43.579,42 EUR, ki se v letu 2023 nameni za izvajanje ter 

razvoj dejavnosti, in sicer po naslednjih področjih: za področje športa: za obnovo dveh 

piknik prostorov na Lisci v višini 4.000 EUR in za sanacijo tuširnic v Športni dvorani 

Sevnica v višini 14.200 EUR. Za področje kulture: za namestitev novih zaves na odru 

Albert Felicijanove dvorane na gradu v višini 10.000 EUR,za fasado gradu, vhod v grad v 

višini 10.000 EUR, za tematsko pot – didaktično igralo v višini 9.279,42 EUR. 

 

 

 

Ad 5 

Poročilo o izvajanju aktivnosti v skladu s Strategijo razvoja turizma v občini Sevnica za 

obdobje 2019–2024 

 

Uvodno obrazložitev podata Vlasta Kuzmički in Mojca Pernovšek. 

 

Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti: 

Občina Sevnica je v sodelovanju z deležniki in javnostjo v 2018 pripravila Strategijo razvoja 

turizma v občini Sevnica za obdobje 2019–2024. Strategija se bo izvajala še 2 leti, nato bo 

sledila priprava nove. Turizem je pomembna gospodarska panoga, sevniška občina pa 

pridobiva na prepoznavnosti in številu turističnih obiskov. Poročilo sledi rezultatom vizije in 

ciljem strategije. 

 

Mojca Pernovšek, direktorica KŠTM Sevnica 

KŠTM Sevnica skrbi za razvoj turizma v sevniški občini. Zavod se fokusira na ponujanje vodenih 

ogledov, izletov in doživetij starega mestnega jedra z novo odprtim muzejsko obujenim 

salonom Kreutz in sevniškega gradu. Oglede in doživetja izvaja TA Doživljaj. Skrbijo tudi za 

kolektivno blagovno znamko (KBZ) Sevnica Premium. V zadnjem obdobju se osredotočajo na 

vabljenje k obisku Sevnice z vlakom, organizirajo team buildinge za manjša podjetja oziroma 

manjše skupine s predstavitvijo gradu, Ajdovskega gradca, tematskih poti in ostalih paradnih 

konj sevniške občine. Zaznano je povečano povpraševanje po degustacijah, ki jih KŠTM 

Sevnica izvaja samostojno. Osredotočajo se tudi na promoviranje ponudbe ostalih krajevnih 

skupnosti, ne samo mesta Sevnica, s kolesarskimi in planinskimi izleti. Spominke ponujajo v 

TA Doživljaj in na sevniškem gradu. S selitvijo TA Doživljaj ni bilo zaznanih izgub, obiskovalci 

se lahko do TA Doživljaj od ŽP Sevnica sprehodijo ob Savi. Za posamezna podjetja ponujajo 

tradicionalni slovenski zajtrk. V sklopu aktivnosti v zvezi s KBZ Sevnica Premium so bila 

izvedena nova ocenjevanja in certificirana prva doživetja. Na Kmečki tržnici se za promocijo 

KBZ izvajajo degustacije. KŠTM Sevnica je tudi prisoten na sejmih, ki jih obiskujejo z drugimi 

sorodnimi organizacijami iz posavske regije.  

 

Stališče odbora: 

 

Tanja Novšak, Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo se je seznanil s Poročilo, o izvajanju aktivnosti skladno s 

strategijo razvoja turizma v občini Sevnica za obdobje 2019–2024 in predlaga občinskemu 

svetu, da ga sprejme.  

Župan odpre razpravo.  
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V razpravi so sodelovali: Janez Kukec, Gregor Korene, Rok Petančič, Damjan Žibert 

 

Izpostavljeno je bilo vprašanje enotnega označevanja turističnih točk. Za enotno označevanje 

so potrebna soglasja, zato je to nekoliko dolgotrajnejši proces. Ob tem je izpostavljeno tudi 

označevanje turističnih znamenitosti na Google Maps, ki je brezplačno, vendar zelo učinkovito. 

Izpostavljen je bil tudi predlog, ki je bil obravnavan v preteklosti in sicer namestitev enotnih 

označevalnih tabel, ki znižujejo ogljični odtis, ponuja pa jih ponudnik z več referencami iz 

celotne države. Izražena je bila pohvala za oglaševanje Sevnice na ljubljanskih mestnih 

avtobusih. Izpostavljeno je bilo, da strateški cilji niso bili doseženi in tudi niso zasledovani, tudi 

številke v poročilu niso pravilno zapisane. Odgovorjeno je bilo, da je v poročilu napaka, ki bo 

odpravljena.   

Nadalje je izpostavljeno vprašanje kolektivne identitete - se Sevničani počutijo Posavce? – in 

predlagano, da se ta identiteta spodbuja. Izpostavljeno je vprašanje enotnega sistema 

označevanja na nacionalni ravni. Na sejmu Alpe Adria v Ljubljani so se predstavljali Visit 

Sevnica in Visit Krško, ne pa tudi Visit Posavje. Tudi označevalne table z dobrodošlico v regijo 

Posavje, t.i. »Welcome« table, ki so prisotne v tujini, bi bile smiselne. Izraženo je strinjanje glede 

vpisa ponudbe v Google Maps. Nadalje je izpostavljeno, da ima sevniška občina veliko 

neizkoriščenega potenciala, med drugim ponudba v zvezi z reko Savo, pomol na Orehovem, 

za katerega se predlaga, da se podre. Odgovorjeno je bilo, da bi destinacija Čatež – Posavje 

lahko bila zgolj destinacija Čatež. RRA Posavje si je prizadevala za destinacijo Čatež – Posavje, 

da so vse posavske občine lahko del te destinacije. Nekaj uspešnih projektov je povezalo 

posavsko regijo, sevniška občina pa ne svoje identitete ne more menjati vsakih nekaj let. Na 

obstoječih, že vzpostavljenih in prepoznanih destinacijah je potrebno graditi. Nadalje je 

odgovorjeno, da se sevniška občina preko regije Posavje predstavlja kot del te ponudbe, kot 

del te regije. Pogovarjajo se tudi o skupni regijski strategiji razvoja turizma.  

Izpostavljena je bila še težava z gradivom na seji sveta zavoda, odgovorjeno je bilo, da je prišlo 

do tehnične težave z gradivi, v vsakem primeru pa sta bili načrtovani dve seji sveta zavoda.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poročilo o izvajanju aktivnosti v skladu s Strategijo 

razvoja turizma v občini Sevnica za obdobje 2019–2024. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poročilo o izvajanju aktivnosti v skladu s 

Strategijo razvoja turizma v občini Sevnica za obdobje 2019–2024. 

 

 

Ad 6 

Predlog Akcijskega načrta destinacije Sevnica za leto 2023 v okviru Zelene sheme 

slovenskega turizma 
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Uvodno obrazložitev podata Vlasta Kuzmički in Matej Imperl 

 

Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

Destinacija Sevnica je v letu 2018 kot prva v Posavju prejela Srebrni znak Zelene sheme 

slovenskega turizma – Slovenia Green Destation, v letu 2021 je nato pridobila Zlati znak, s 

čimer se je umestila v krog najbolj prepoznavnih turističnih destinacij. K pridobitvi tega naziva 

je pripomogla tako sprejeta Strategija razvoja turizma v občini Sevnica kot tudi aktivnost 

turističnih ponudnikov, ki imajo pridobljene lastne okoljske oziroma trajnostne znake, to sta 

Hotel Ajdovec in Gostilna Repovž. Operativne naloge v zvezi z znakom opravlja KŠTM Sevnica.  

 

Matej Imperl, zeleni koordinator destinacije Sevnica, KŠTM Sevnica 

Za vsakoletno poročanje skrbi zeleni koordinator v sodelovanju s t.i. zeleno skupino, v katero 

so vključeni različni deležniki. Ponovno izpostavi, da je bila Sevnica prva v Posavju pri pridobitvi 

tega znaka. Zelena shema se aktivno vključuje v promocijo STO, ki celotno državo promovira 

kot zeleno. Občina Sevnica je že 2 leti vključena v kolesarsko turo »Slovenia Gourmet«.  

V gradivu je akcijski načrt predstavljen po točkah. Stroškovno gledano shema stane okoli 3000 

evrov, je pa več stroškov dela za pripravo gradiv, organizacijo sestankov ipd.  

 

Stališče odbora: 

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je obravnaval Akcijski načrt destinacije Sevnica za leto 

2023 v okviru Zelene sheme slovenskega turizma s pregledom aktivnosti za leto 2023 in 

načrtom aktivnosti za leto 2023 in ga v seznanitev daje občinskemu svetu.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Stanka Žičkar, Rok Petančič 

 

Podano je bilo vprašanje glede nesnovne kulturne dediščine: kaj se lahko pričakuje v 2023? 

Odgovorjeno je bilo, da bo b 2023 petje jurjevih pesmih vpisano v register nesnovne kulturne 

dediščine, vpis sevniške salame in salamijade pa je naslednji izziv. Nadalje je bila izpostavljena, 

da ni bila izvedena anketa med turističnimi obiskovalci, pa bi bilo smiselno, da bi se izvedla. 

Anketa je bila tudi pohvaljena, naj se v podobni obliki pripravi akcijski načrt tudi za področje 

mladine in športa. Odgovorjeno je bilo, da je anketa predpripravljena s strani zelene sheme in 

za sevniško občino težje izvedljiva. Izpostavljene so bile smeti ob Savi – Sevnica ni zelena 

destinacija na tem področju. Se lahko kako to uredi? Gre za vpliv Save, ki smeti naplavlja na 

nabrežje, kar negativno vpliva tudi na turizem. Ogromno smeti je tudi ob cestah. Odgovorjeno 

je bilo, da je plavje v Savi deloma naravno, deloma človeškega izvora. Družba HESS odstranjuje 

plavje bolj ali manj uspešno, v zadnjem času se je stanje nekoliko izboljšalo, bo pa Občina 

Sevnica ponovno opozorila HESS na to težavo. Vsi člani sveta so povabljeni tudi na čistilne 

akcije, ki bodo potekale v aprilu. Onesnaževanje okolja je del posameznikove kulture. Odnos 

do smeti je kulturno pogojen, zato so opozorila vedno na mestu.   

 

Druge razprave ni.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Akcijskim načrtom destinacije Sevnica za 

leto 2023 v okviru Zelene sheme slovenskega turizma. 
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Ad 7 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Boštanj - Sv. Križ (lamela IX) - skrajšani 

postopek 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Milena Lukić.  

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Na pobudo podjetja Baron iz Radeč je Občina Sevnica pričela s postopkom priprave v juliju 

2022. Zasebni investitor je sam izbral prostorskega izdelovalca, podjetje Demida. V avgustu 

2022 je bilo s strani ministrstva podano mnenje, da celovita presoja vplivov na okolje ni 

potrebna, s čimer je omogočen skrajšan postopek. Javna razgrnitev je potekala od 6. 2. do 7. 

3. 2023, 1. 3. 2023 je bila javna obravnava. V tem časovnem okviru ni bila prejeta nobena pisna 

pripomba. Vsa pozitivna mnenja so bila pridobljena.  

 

Milena Lukić, Demida arhitektura d.o.o. 

Gre za samostojno prostorsko celoto in opredelitev načrtovanih objektov. S spremembo se 

zmanjšuje število dovoljenih namenskih objektov in sicer na 2 stanovanjski hiši z največ tremi 

etažami in ravno streho in pripadajoče športne površine. Komunalna infrastruktura ostaja 

nespremenjena. 

  

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Boštanj - Sv. Križ 

(lamela IX), k predlogu nima pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog odloka 

obravnava in sprejme po skrajšanem postopku.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Vincenc Knez, Tomaž Lisec, Gregor Zupanc 

 

Predsednik sveta KS Boštanj Vincenc Knez pove, da je zadevo obravnaval tudi Svet KS Boštanj 

in spremembo podpira. Izpostavi, da je OPPN Sv. Križ obsežen, glede na dejstvo, da ni interesa 

za večstanovanjsko gradnjo, ki jo OPPN predvideva, pa se predlaga podobno spremembo 

odloka za vse lamele, kar bo omogočilo gradnjo enostanovanjskih objektov na celotnem 

območju OPPN. Nadalje je bilo povedano, da v primeru zasebnih investicij ni možno spreminjati 

podobe načrtovanih objektov. Izpostavljeno je bilo vprašanje, ali tovrstna načrtovana 

arhitektura sodi v lokalni prostor. V Boštanju so tovrstne podobne zgradbe že prisotne, na tej 

strani Boštanja sicer še ne, gre pa za arhitekturo, ki ni avtohtona. Odgovorjeno je bilo, da gre 

za samostojno prostorsko enoto in za moderno arhitekturo. Vsako časovno obdobje ima 

namreč svojo arhitekturo, svoj stil. Dodano je še, da je za cestni odsek od krožišča pri Inposou 

proti Boštanju zaradi dveh novih priključkov nujno potreben razmislek glede prometne varnosti 

na tem območju. Stanje je nevzdržno, saj prihaja do resnih nevarnih ravnanj voznikov na tem 

območju, prišlo je tudi do zdrsa vozila na območje, kjer je predvidena gradnja novih 

stanovanjskih objektov. Odgovorjeno je bilo, da ta prostorski akt sam po sebi ne rešuje 

neupoštevanja prometnih predpisov. Prometno ureditev opredeljuje osnovni OPPN območja.   

 

Druge razprave ni.  
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PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Boštanj - Sv. Križ (lamela 

IX). 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stanovanjsko sosesko Boštanj - Sv. Križ 

(lamela IX). 

 

 

Ad 8 

Seznanitev s projektom bivalne enote v Krmelju 

 

Uvodno obrazložitev podata Mojca Sešlar in Darja Cizelj 

 

Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

Po objavi Javnega razpisa za sofinanciranje gradnje objektov za zagotovitev varnega okolja 

bivanja za osebe, ki so odvisne od pomoči drugih konec leta 2022 je Občina Sevnica skupaj z 

DUO Impoljca pristopila k iskanju primernih zemljišč oziroma objektov, ki bi izpolnili razpisne 

zahteve. Po pregledu razpoložljivih zemljišč je Občina Sevnica predlagala izgradnjo bivalne 

enote na naslovu Krmelj 38, kjer se nahaja star objekt v občinski lasti.  

Predvidena je gradnja nove stavbe za 16 stanovalcev. Bivalna enota bo imela dodatni javni 

program. V sklopu projekta bo urejena okolica objekta, prometna ureditev in izvedba 

priključkov na gospodarsko javno infrastrukturo.  

Razpisni pogoji opredeljujejo, da mora biti zemljišče, na katerem se bo zgradil objekt, v lasti 

Republike Slovenije. V primeru pozitivne odločbe ministrstva bo Občina Sevnica s pogodbo 

zemljišče prenesla na državo in financirala rušitev starega objekta ter ureditev prometne 

infrastrukture do gradbene parcele. 

 

Darja Cizelj, direktorica Dom upokojencev in oskrbovancev Impoljca 

Dom Impoljca je v lanskem letu praznoval 70. obletnico delovanja. Ima dolgo tradicijo. Tako kot 

podobne ustanove, se tudi Dom Impoljca srečuje z nekaterimi izzivi, kot so nedoseganje 

kadrovskih normativov, absentizem, povečan obseg nalog in preobremenjenost zaposlenih, 

povečano fluktuacijo. Trg delovne sile je skromen. Obstoječa situacija je lahko tudi priložnost 

za prevrednotenje in sprememb delovanja. Dom Impoljca je razvojno naravnan. Ob tem je 

pomembna podpora Občine Sevnica. Tako je tudi v primeru načrtovane Bivalne enote Krmelj. 

Krajani so predvideno investicijo zelo dobro sprejeli. Finančno ovrednotenje projekta je visoko, 

cilj je še znižati stroške. Razpis predvideva financiranje 122 tisoč evrov na posteljo. Vizija 

razvoja delovanja Doma Impoljca na območju sevniške občine je novogradnja doma za starejše 

na Hrastih v Sevnici, kjer je cilj vzpostaviti temelje za dolgotrajno oskrbo. V obstoječem domu 

je cilj vzpostaviti dnevni center in možnost bivanja v samopomočni skupini za starejše. 

Načrtovani sta tudi dve stanovanjski enoti za odrasle osebe s posebnimi potrebami. Bivalna 

enota Krmelj bo pripojena centru integrirane dolgotrajne oskrbe. Če bo prijava na razpis 
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uspešna, bo bivalna enota nudila 16 mest v 5 dvoposteljnih in 6 enoposteljnih sobah. V enoti 

bodo tudi skupnostni programi. Bivalna enota pa bo predvsem prijazno okolje za skupno 

preživljanje časa s svojci. Stavba bo nizek energetski porabnik.  

 

Stališče odbora: 

Boštjan Repovž, namestnik predsednika Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s projektom gradnje stavbe za potrebe Bivalne 

enote Krmelj na lokaciji Krmelj 38 in soglaša s predvidenimi aktivnostmi in financiranjem Občine 

Sevnica za namen izvedbe projekta. Odbor je seznanjen z namero, da se v primeru uspešne 

prijave na razpis nepremičnina Krmelj 38 s pripadajočim zemljiščem parc. št. 1002 in 1000/33, 

obe k.o. 1389 Goveji Dol, za namen izvedbe projekta brezplačno prenese v last Republike 

Slovenije, skladno s 56. členom Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih 

lokalnih skupnosti.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Brigita Karlovšek, Tanja Novšak, Rok Petančič, Božidar Groboljšek, 

Tomaž Lisec 

 

Izražena je pohvala projektu in postavljeno vprašanje, če so na voljo še druge podobne 

kapacitete v občini, ki se jih lahko uporabi na podobnih razpisih. Odgovorjeno je, da je Občina 

Sevnica prostorsko pregledala zemljišča in objekte, ki jih ima v lasti. Kriterij je tudi, da prostorski 

akt predvideva tovrstno gradnjo. Nadalje je izražena želja, da bi se Dom Impoljca v prihodnosti 

lažje spopadal z izzivi na področju kadrov. Nadalje je postavljeno vprašanje financiranje same 

storitve oskrbe. Projektantska ocena stroškov gradnje je res visoka, to pa nakazuje tudi na 

visoko ceno oskrbnine. Odgovorjeno je bilo, da bo Bivalna enota Krmelj nudila standardne 

storitve, zato cena ne bo višja kot je v matičnem Domu upokojencev Sevnica. Stroške povečuje 

tudi zahteva za nizkoenergijsko gradnjo. Nadalje je izpostavljen primer dobre prakse iz Krškega, 

kjer je občina v sodelovanju s stanovanjskim skladom in zasebnim investitorjem uredila 

varovana stanovanja. Povedano je tudi, da dokler v Sloveniji ne bo sprejet zakon o dolgotrajni 

oskrbi, Evropska unija ne bo več objavljala razpisov za tovrstna sofinanciranja. Izraženo je tudi 

prepričanje, da je Bivalna enota Krmelj možnost za zaposlovanje posameznikov iz drugih 

koncev države, saj je delo v manjši bivalni enoti verjetno bolj privlačno.  

 

Druge razprave ni bilo.  

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s projektom gradnje stavbe za potrebe 

Bivalne enote Krmelj na lokaciji Krmelj 38 in soglaša s predvidenimi aktivnostmi in 

financiranjem Občine Sevnica za namen izvedbe projekta. 

 

PREDLOG SKLEPA 2: 

Občinski svet Občine Sevnica potrjuje namero, da se v primeru uspešne prijave projekta 

gradnje Bivalne enote Krmelj na javnem razpisu nepremičnina Krmelj 38 s pripadajočim 

zemljiščem, parc. št. 1002 in 1000/33, obe k.o. 1389 Goveji Dol, za namen izvedbe navedenega 

projekta brezplačno prenese v last Republike Slovenije v skladu s 56. členom Zakona o 

stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 
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PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

  

SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Sevnica potrjuje namero, da se v primeru uspešne prijave projekta 

gradnje Bivalne enote Krmelj na javnem razpisu nepremičnina Krmelj 38 s pripadajočim 

zemljiščem, parc. št. 1002 in 1000/33, obe k.o. 1389 Goveji Dol, za namen izvedbe 

navedenega projekta brezplačno prenese v last Republike Slovenije v skladu s 56. 

členom Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti. 

 

 

 

Ad 9 

Letno poročilo javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica za leto 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Mitja Udovč. 

 

Mitja Udovč, direktor JP Komunala d.o.o. Sevnica 

Pripravljeno je revidirano letno poročilo, letni načrt dela in predlog cen komunalnih storitev. V 

letu 2022 je Komunala Sevnica kot gospodarska družba z gospodarskih javnih služb (GJI) in 

tržno dejavnostjo predegla 9 milijonov evrov prometa, kar je prvič v zgodovini podjetja. 

Opravljajo 10 GJI in tržne dejavnosti. V teku sta dva obsežna projekta urejanja vodovodov in 

kanalizacije, ki sta podprta z EU sredstvi. Komunala Sevnica je s tem prometom postala srednje 

podjetje. V kolikor bi 2 leti zapored dosegali takšne rezultate, to za Komunalo Sevnica pomeni 

dodatne obveznosti, med njimi revizije. Kljub temu, da ni obvezno, pa se revizije vseeno 

opravljajo. Letno poročilo ima svoje revizijsko mnenje, poslovanje je transparentno. Ključna 

naloga podjetja je, da zagotavlja javne dobrine uporabnikom komunalnih storitev. Občina 

Sevnica je 12. največja po površini in jo je včasih zahtevno obvladovati z vidika izvajanja javne 

službe. Od lani upravljajo tudi z javnimi potmi, skupaj torej 636 kilometrov cest. Komunala 

upravlja z javnimi vodovodnimi sistemi in čisto pitno vodo zagotavlja 15 tisoč prebivalcem. Za 

vodovode, ki jih ne upravljajo, izvajajo nadzor kakovosti. Tudi kanalizacijski sistem je javna 

služba, od leta 2010 obratuje čistilna naprava, na katero je priključena aglomeracija Sevnica-

Boštanj, z zadnjim kanalizacijskim projektom bo tudi v Sevnici priključenost na javno 

kanalizacijo več kot 80 %. Vse našteto vključuje upravljanje z infrastrukturo, ki je vredna več 

kot 25 milijonov evrov, za katero se plačuje najemnina v obliki omrežnine. V sevniški občini 

letno nastane 5400 ton odpadkov. Odstotek ločenega zbiranja raste iz leta v leto. Širi se mreža 

ekoloških otokov. Cilj na evropski ravni je 55 % zbranih odpadkov, ki so ločeni že v 

gospodinjstvih do leta 2025. Ta cilj še ni dosežen, pa vendar je dosegljiv. Komunala upravlja 

tudi s pokopališči in izvaja 24-urno dežurno službo. 20 pokopališč in 16 mrliških vežic. 

Sodelovanje s krajevnimi skupnostmi je korektno. Leta 2020 je bilo k Komunali Sevnica 

pripojeno podjetje Plinovod Sevnica. Oba zaposlena sta bila prezaposlena na Komunalo. 

Ukrajinska kriza je na tem področju pustila nekaj posledic. Komunala se je prijavila tudi na več 

razpisov, uspešni so bili na dveh razpisih RRA Posavje. Iz tega naslova sta urejeni dve inovativni 

vodni hiški in nakupljena oprema za podjetje, med drugim agregat, ki ga poganja odpadno 

jedilno olje, kar je v energetski krizi pomembna pridobitev. Osnovni dvigi cen elektrike so 

privedli do tega, da se nekatera komunalna podjetja soočajo z izgubo, druga so močno povišala 

cene komunalnih storitev. Komunala Sevnica je pravočasno zakupila električno energijo, s 

čimer je v letu 2022 zagotovila normalno poslovanje in normalne cene komunalnih storitev.   

 

Župan odpre razpravo.  
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V razpravi so sodelovali: Stanka Žičkar, Janez Kukec, mag. Edvard Turk, Rok Petanič, Brigita 

Karlovšek, Marko Kotar 

 

Izražena je zahvala za čisto pitno vodo. Izpostavljeno je vprašanje količine odpadnih sveč – se 

je v zadnjem letu zmanjšala? Odgovorjeno je bilo, da smo Slovenci res narod prižigalcev sveč, 

vendar se trend odpada spreminja, predvsem s pojavom uporabe ekoloških sveč in 

alternativnih oblik poklonov pokojnim. Odpadne sveče se sicer lahko reciklira, kar Komunala 

Sevnica izvaja. Nadalje je izpostavljeno vprašanje divjih odlagališč. Odgovorjeno je, da posebna 

sredstva za odstranjevanje niso predvidena, Komunala pa aktivno sodeluje v vseh čistilnih 

akcijah. Nadalje je izpostavljeno vprašanje ali Komunala zagotavlja sanacije defektov na 

zasebnih vodovodih, odgovorjeno je, da je Komunala odprta za vse dogovore, pri tem pa je 

izpostavljeno še, da zasebni vodovodi niso cenejši od javnih. Nadalje je izpostavljena izvedena 

meritev sevniškega vodovoda s strani posameznika, ki je v svoji analizi zaznal visok delež trdnih 

delcev in postavljeno vprašanje ali je narejena analiza izčrpavanja vodnih virov v sevniški občini. 

Predlaga se prodaja ustekleničene sevniške vode. Predlagano je, da se čistilne akcije izvedejo 

pred pričetkom rasti vegetacije, ki otežuje čiščenje. Podan je poziv za učinkovitejši nadzor 

odhodkov komunale. Tudi pri vodnih izgubah, ki je posledica starih vodovodov. Podan je 

predlog za ustanovitev sklada, ki bo čez 10 let zagotavljal pitno vodo. Podan je odgovor glede 

vzorčenja vode, izvajajo se redne analize in nenapovedane kontrole s strani pristojnih državnih 

organov. Glede izdatnosti vodnih virov je povedano, da je bil v lanskem letu kar izziv zagotavljati 

vodo, zaradi dolgotrajne suše – na območju Krmelja. Postopki za ureditev dodatnega vodnega 

vira so v teku. Izpostavljeno je še vprašanje pokopališča na Rožnem. Odgovorjeno je, da je na 

Rožnem več najemnikov iz sevniške kot pa krške občine, sodelovanje s KS Blanca pa je zelo 

dobro.  

 

Druge razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA 1: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel revidirano letno poročilo Javnega podjetja Komunala 

d.o.o. Sevnica za leto 2022. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

 

 

SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel revidirano letno poročilo Javnega podjetja 

Komunala d.o.o. Sevnica za leto 2022. 

 

PREDLOG SKLEPA 2: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da bilančni dobiček Javnega podjetja Komunala 

d.o.o. Sevnica v višini 17.788,78 EUR, ki je sestavljen iz čistega dobička poslovnega leta v višini 

15.834,86 EUR ter čistega dobička leta 2021 v višini 1.953,92 EUR, ostane nerazporejen. 

 

Izid glasovanja:  
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PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da bilančni dobiček Javnega podjetja 

Komunala d.o.o. Sevnica v višini 17.788,78 EUR, ki je sestavljen iz čistega dobička 

poslovnega leta v višini 15.834,86 EUR ter čistega dobička leta 2021 v višini 1.953,92 EUR, 

ostane nerazporejen. 

 

 

 

Ad 10 

Poslovni načrt javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Mitja Udovč. 

 

Mitja Udovč, direktor JP Komunala d.o.o. Sevnica 

Letni načrt je obravnaval tudi nadzorni svet podjetja. V letu 2023 se nadaljuje izvajanje vseh 

obveznih in neobveznih nalog gospodarske javne službe. Letos se zaključuje projekt 

hidravličnih izboljšav, omogočena bo možnost priklopa dodatnim gospodinjstvom. Količine 

prodane pitne vode so okoli 600 000 kubikov na leto. Tudi na področju kanalizacije se 

zaključuje projekt v Sevnici, tudi tukaj bo možnost priključitve. Plan dela je usklajen z že 

sprejetim občinskim proračunom. Določen del stroškov kanalizacijske omrežnine bremeni 

občinski proračun, drugi del pa uporabnike. Širila se bo mreža zbiralnih poti odpadne 

embalaže. Za leto 2024 je cilj biti uspešni na razpisu za predelavo odpadkov, ki se v Sevnici 

zaradi ekonomije obsega ne izvaja. Zbirni center dobro deluje in je dobro sprejet. Mešane 

komunalne odpadke Komunala odvaža na obdelavo, kjer se izločijo koristne frakcije. 

Neuporabni odpadki se predelajo v gorivo, ki se izvaža. Ločene odpadke Komunala skladišči, 

prevzamejo jih koncesionarji v nadaljnjo obdelavo. Nakazuje se, da bo v prihodnosti strošek 

pobiranja embalaže prešel na podjetja, ki to embalažo predelujejo. Plinovod v Sevnici ostaja. 

Količine prodanega plina padajo, Komunala želi zaključit s prodajo plina, ima samo še okoli 20 

odjemalcev. Predvideno je poslovanje vseh GJI z ničelnim poslovnim izidom, kar je v praksi 

precej zahtevno, odstopanj je za okoli 10.000 EUR, tržni del pa je zelo pomemben za preživetje 

podjetja. Komunala je sodelovala pri skupnem nakupu za dobavo električne energije za 1. 

polovico leta 2023, tako da so cene do sredine leta znane.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Anita Žulič 

 

Izpostavljeno je, da so pred leti potekali pogovori glede upravljanja s stanovanji oziroma 

prevzema tega področja. Odgovorjeno je bilo, da v zadnjem obdobju ta tema ni bila aktualna, 

Komunala Sevnica dobro sodeluje s Terco. Nadalje je izpostavljeno še vprašanje ali je kaj 

predvideno glede daljinskega odčitavanja plinomerov. Odgovorjeno je bilo, da je namestitev 

teh čitalcev visok strošek, je pa samo 20 odjemalcev.  

 

Druge razprave ni bilo.  
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PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala d.o.o. 

Sevnica za leto 2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 23 

ZA:  23 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala d.o.o. 

Sevnica za leto 2023. 

 

 

Ad 11 

Potrditev elaboratov o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica 

za: 

a. oskrbo s pitno vodo 

b. odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode 

c. čiščenje komunalne odpadne vode 

d. ravnanje z odpadki 

e. 24-urno dežurno službo v okviru pogrebne dejavnosti 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Mitja Udovč. 

 

Mitja Udovč, direktor JP Komunala d.o.o. Sevnica 

Cene komunalnih storitev so vsakoletna točka obravnave na občinskem svetu. Od leta 2014 je 

v veljavi uredba, ki določa metodologijo izračuna, oblikovanje cen pa je v pristojnosti lokalnih 

skupnosti. Za določitev cen so izdelani elaborati, ki so v gradivu. Pripravljena je vzorčna 

položnica za 4-člansko družino s porabo vode 12 kubikov in vsemi vključenimi storitvami. 

Predlagana podražitev pri vseh storitvah skupaj za ta vzorčni primer je 1,5 EUR na osebo z 

vključenim davkom na mesec.  

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval elaborate o oblikovanju cen izvajanja storitev 

gospodarskih javnih služb v leti 2023: 

- Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica – oskrba s 

pitno vodo, 

- Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica – ravnanje 

z odpadki, 

- Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica – odvajanje 

komunalne in padavinske odpadne vode,  

- Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica – čiščenje 

komunalne odpadne vode, 

- Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev gospodarske javne službe izvajanja 24-

urne dežurne službe v okviru pogrebne dejavnosti 
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in občinskemu svetu predlaga, da elaborate obravnava in sprejme s predlogom, da ceno 

storitve oskrbe s pitno vodo namesto v elaboratu izračunane cene 0,8965 EUR/m3 določi 

0,8133 EUR/m3. 

 

Predsednik poda še obrazložitev: glede na to, da ima Komunala Sevnica lastno mini elektrarno, 

najvišji strošek pa je elektrika, je korektno, da se cena pri vodarini zniža.  

 

Župan doda, da predlog daje občinskemu svetu moralno odgovornost, da spremlja poslovanje 

podjetja, saj so neizvedene ali slabo izvedene storitve najdražje. Dvig cen namreč izhaja iz 

zunanjih vplivov. V primeru zaostrovanj na trgu električne energije bo občinski svet moral 

korigirati cene komunalnih storitev. Po primerjavi cen drugih, primerljivih komunalnih podjetjih, 

so cene višje, kar pomeni, da Komunala Sevnica ni neracionalna pri svojem poslovanju.  

 

Do predloga se je opredelil tudi Mitja Udovč: poslovanje se spremlja iz meseca v mesec, v 

primeru zaznave odstopanj, v kolikor se bo pokazalo, da prihaja do motenj poslovanja, bodo 

vsi pristojni organi pravočasno seznanjeni s tem.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi je sodeloval Gregor Korene.  

 

Povedano je, da je sprememba cen komunalnih storitev tveganje in hkrati priložnost, da se 

občanom omogoči plačevanje povišanih cen do višine letne inflacije, torej povišanje za 10 %.  

 

Druge razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil elaborate o oblikovanju cen izvajanja storitev javne 

službe v Občini Sevnica za oskrbo s pitno vodo, odvajanje komunalne in padavinske odpadne 

vode, čiščenje komunalne odpadne vode, ravnanje z odpadki in 24-urno dežurno službo v 

okviru pogrebne dejavnosti ter sprejel potrjene in zaračunane cene, s tem da se cena storitve 

oskrbe s pitno vodo določi na 0,8133 EUR/m3 (brez DDV). 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil elaborate o oblikovanju cen izvajanja storitev 

javne službe v Občini Sevnica za oskrbo s pitno vodo, odvajanje komunalne in 

padavinske odpadne vode, čiščenje komunalne odpadne vode, ravnanje z odpadki in 24-

urno dežurno službo v okviru pogrebne dejavnosti ter sprejel potrjene in zaračunane 

cene, s tem da se cena storitve oskrbe s pitno vodo določi na 0,8133 EUR/m3 (brez DDV). 

 

 

Ad 12 

Potrditev elaborata o oblikovanju cene grobnine in najemnine za uporabo mrliških vežic 

v Občini Sevnica za leto 2023 
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Uvodno obrazložitev poda Mitja Udovč. 

 

Mitja Udovč, direktor JP Komunala d.o.o. Sevnica 

Obseg 24-urne dežurne službe ostaja enak kot v lanskem letu. Z novo zakonodajo je meja med 

javno službo in tržno dejavnostjo jasno opredeljena.  

Komunala Sevnica upravlja z 20 pokopališči in 16 mrliškimi vežicami. Ta segment družbene 

infrastrukture se financira iz občinskega proračuna. Vzdrževanje teh površin je obsežno.  

Najemnikov grobnih mest je 4300. Cena grobnine za enojni in žarni grob je enaka, za dvojni 

grob je nekoliko višja. Predlagana cena za enojni grob je okoli 25 evrov. Cena najema mrliške 

vežice je določena z letnim sklepom župana. Sredstva, pridobljena iz tega naslova, se vlagajo 

nazaj v objekte.  

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor  

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predloga o oblikovanju cene grobnine in najemnine 

za uporabo mrliških vežic v občini Sevnica za leto 2023 in občinskemu svetu predlaga, da 

predlog obravnava in sprejme.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlog o oblikovanju cene grobnine in najemnine za 

uporabo mrliških vežic v občini Sevnica za leto 2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlog o oblikovanju cene grobnine in 

najemnine za uporabo mrliških vežic v občini Sevnica za leto 2023. 

 

 

Ad 13 

Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Sevnica v letu 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Andrej Štricelj 

 

Andrej Štricelj, predsednik Nadzornega odbora Občine Sevnica 

Poročilo je pripravil in sprejel nadzorni odbor prejšnjega mandata. Poročilo je v gradivu, iz njega 

pa izhaja, da nadzorni odbor ni zaznal večjih nepravilnosti.  

Člani in članice nadzornega odbora so bili imenovani po sprejetju načrta dela za leto 2023, 

zaradi česar nadzorni odbor ni imel možnosti ovrednotiti svojega prihodnjega dela. Na svoji 
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naslednji seji bo nadzorni odbor obravnaval finančni načrt, ki ga bo nato lahko predstavil na 

seji občinskega sveta.  

 

Župan doda, da so bili stroški nadzornega odbora opredeljeni glede na preteklo porabo odbora. 

Skladno s potrebami bodo sredstva ustrezno korigirana.   

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni.  

 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora 

Občine Sevnica v letu 2022. 

Ad 14 

Problematika ukinjanja upravnih enot v Republiki Sloveniji 

 

 

Uvodno obrazložitev poda župan. 

 

Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

V zadnjih dveh tednih je bilo na področju načrtovane reorganizacije upravnih enot podanih 

veliko informacij. Te so zbrane v gradivu, na klop je občinski svet prejel še stališče ministrice 

za javno upravo. Občine so izredno hitro opozorile na problematiko, saj že imajo negativne 

izkušnje s reorganizacijami državnih javnih storitev, kot na primer reorganizacija FURS-a. 

Obravnavo točke je predlagala tudi stranka SDS. Podana je ocena, da je v tem času ministrstvo 

razumelo sporočilo stališča občin, hkrati pa je dobro, da se do problematike opredeli tudi 

občinski svet in nasprotuje tej in podobnim reorganizacijam.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Gregor Korene, Tomaž Lisec 

 

Podano je mnenje, da je nujno razširiti koordinacijsko skupino, ki odloča o teh zadevah in uvesti 

širšo razpravo. Morajo biti vključeni vsi načelniki upravnih enot, nujno je upoštevati teritorialne 

in geografske okvirje, načrtovanim spremembam pa se je potrebno ostro upreti. Vprašljivo je 

tudi delovanje krajevnih uradov, ki so pomembna stična točka za posamezne kraje v občini. 

Centralna UE bi tako postala krajevni urad, ostali pa bi se ukinili. Vsakršna centralizacija je 

nesprejemljiva, argument racionalizacije pa je v tem primeru zelo slab. Ministrstvo je na tiho že 

v lanskem letu pripravljalo te spremembe, širša razprava pa ni bila opravljena, tudi v okviru 

združenj občin ne. Predviden projekt tudi ne bi imel ekonomskih učinkov, kar priznava tudi 

samo ministrstvo.  

 

Druge razprave ni.  

 

Glede na dejstvo, da se je od priprave gradiva do seje občinskega sveta veliko spremenilo, 

župan predlaga sledeči sklep oziroma stališče:   

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica nasprotuje reorganizaciji upravnih enot in ostalih javnih institucij, 

na način, ki pomenijo nižanje standarda dostopnosti v občini Sevnica. Podpira stališča 

Združenja občin Slovenije in Skupnosti občin Slovenije pri vsebinskem delu in zahteva, da 
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organizacija dela spremlja cilj usmerjenost k uporabniku kot načelu delovanja javne uprave in 

ne sprejema principa centralizacije ter sledi cilju decentralizacije državne javne uprave. Občine 

in združenja občin morajo aktivno sodelovati v procesih sprememb upravnih enot in drugih 

javnih institucij.   

Gregor Korene izpostavi, da predlagan sklep ne zajema pravega bistva. Skladno s poslovnikom 

je potrebno glasovat o sklepih, ki so bili predlagani za dnevni red. Strinja se, da so pomembne 

tudi druge javne institucije, vendar je pri teh sklepih potrebno biti natančen.  

 

Maja Šušterič, višja svetovalka za pravne zadeve 

S proceduralnega vidika se lahko glasuje za vse predlagane sklepe, vsebinsko pa pri sklepih 

ni večje razlike.  

 

Župan zato predlaga: Sklepi, ki so bili predlagani v dnevnem redu se razštevilčijo in iz tega se 

oblikuje enoten sklep. Namesto 5 sklepov torej 1 sklep.  

 

Tomaž Lisec pove, da je županov sklep lahko nadgradnja in da se glasuje o vseh petih sklepih.  

 

Župan predlaga, da se sklep vsebinsko tekoče in slovnično pravilno oblikuje. Predlagan celovit 

sklep ima torej 5 alinej. Predlog je podan na glasovanje, sklep pa bo oblikovan glede na 

magnetogram. 

 

Glasovanje: 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica  

- odločno nasprotuje predlogu reorganizacije upravnih enot ob upoštevanju 

usmerjenosti k uporabniku kot načelu delovanja javne uprave, 

- odločno nasprotuje načrtom Ministrstva za javno upravo, ki Upravni enoti Sevnica 

jemlje trenutni samostojni status, 

- Ministrstvo za javno upravo poziva, da odstopi od namere po reorganizaciji upravnih 

enot ter da pri pripravi modernizacije upravnega poslovanja upravnih enot v Republiki 

Sloveniji upošteva zadovoljstvo uporabnika, prostorsko in časovno dostopnost, 

kakovost osebnega stika, strokovnost, zanesljivost in enostavnost postopka upravnih 

storitev, 

- Ministrstvo za javno upravo poziva, da zagotovi nemoteno poslovanje krajevnih uradov 

ter s tem omogoči čim večjo dostopnost upravnih storitev in zadovoljstvo uporabnikov, 

- podpira stališča Združenja občin Slovenije in Skupnosti občin Slovenije pri tej zadevi in 

zahteva, da občine aktivno sodelujejo pri procesih sprememb upravnih enot in drugih 

javnih institucij. 

 

 

Ad 15 

Zaključni račun proračuna Občine Sevnica za leto 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev podata župan in mag. Vlasta Marn 
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Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 

Zaključni račun opredeljuje vsebinsko delo preteklega leta. V njem so po posameznih 

postavkah opredeljene vse aktivnosti občinske uprave za leto 2022. Prihodki so bili nad 

načrtovanimi, odhodki pa pod načrtovanimi. Dinamika izvajanja proračuna je bila v začetku leta 

pod vtisom koronakrize in nato ukrajinske krize. V prvi polovici leta je prihajalo do precejšnjih 

odmikov pri cenah energentov in gradbenih storitev, zato je prišlo do zamika izvajanja javnih 

naročil, saj so bile cene pri določenih projektih v nesprejemljive in je bilo javna naročila 

potrebno ponoviti. Zaključni račun sledi med letom sprejetim rebalansu, ki je zajel tudi presežek 

preteklega leta.  

 

mag. Vlasta Marn, vodja Oddelka za finance   

Prihodkovna stran je bila za 3,3 % višja od 100 %. Odhodkovna stran je bila nekoliko več kot 

95 % glede na rebalans A. Razlogi izhajajo iz specifičnosti vojne v Ukrajini. Celoten presežek 

lanskega leta je bil že upoštevan pri sprejemanju proračuna za leto 2023. Neizvedeni projekti 

lanskega leta so načrtovani za leto 2023, vsi neizvedeni projekti pa imajo za to tehtne razloge.  

 

Stališča odborov: 

 

Rok Petančič, predsednik Odbora za finance in proračun 

Odbor za finance in proračun je obravnaval predlagano gradivo zaključnega računa Občine 

Sevnica za leto 2022, se z njim strinja in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 

Boštjan Repovž, po pooblastilu predsednika Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval zaključni račun proračuna Občine Sevnica za leto 

2022 za področje družbenih dejavnosti, nanj nima pripomb in predlaga občinskemu svetu, da 

ga sprejme.  

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval zaključni račun proračuna občine Sevnica za leto 2022 

za področje okolja in prostora, nanj nima pripomb in predlaga občinskemu svetu, da ga 

sprejme.  

 

Tanja Novšak, predsednika Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je obravnaval zaključni račun proračuna občine Sevnica 

za leto 2022 za področje gospodarstva, kmetijstva in turizma, nanj nima pripomb in predlaga 

občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Ni bilo razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Zaključni račun proračuna Občine Sevnica za leto 

2022. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Zaključni račun proračuna Občine Sevnica za 

leto 2022. 

 

 

 

Ad 16 

Seznanitev z izvedbo postopka participativnega proračuna »Sobivam, sodelujem, 

soodločam« za leto 2024 

 

 

Uvodno obrazložitev poda mag. Vlasta Marn 

 

mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance  

Gre za ustaljeno prakso, ki se izvaja že nekaj let. Nekoliko se je povišal celoten znesek 

participativnega proračuna in s tem kvote za posamezna območja. Praksa SMS glasovanja bo 

enaka kot je bila do sedaj. Trenutno se izvajajo projekti participativnega proračuna za leto 2023.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Ni bilo razprave.  

 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z izvedbo postopka participativnega 

proračuna »Sobivam, sodelujem, soodločam« za leto 2024. 

 

 

Ad 17 

Soglasje k delovni uspešnosti ravnateljev/direktorjev javnih zavodov za leto 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Vlasta Kuzmički in Mojca Sešlar. 

 

Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 

Obrazložitev za soglasje k delovni uspešnosti direktoric KŠTM Sevnica in RRA Posavje. Del 

plače za redno delovno uspešnost se izplačuje enkrat letno v višini najmanj 2 oziroma največ 

5 % letnih sredstev osnovne plače direktorja. Na podlagi izračuna je delovno uspešnost v višini 

5 % osnovne letne plače za direktorico KŠTM Sevnica potrdil Svet zavoda KŠTM Sevnica, v 

primeru RRA Posavje pa je Nadzorni odbor RRA Posavje direktorici potrdil delovno uspešnost 

v višini 3 % osnovne letne plače.  

 

Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 

Uredba velja enako za vse javne zavode. Sveti zavodov in šol so podali svoje ocene, v vseh 

primerih gre za 5 % osnovne letne plače direktorjev. V primeru ravnateljic in ravnateljev ter 

direktorice ZD Sevnica in Lekarne Sevnica se izplačila namenjajo iz državnega proračuna, v 

primeru direktoric Vrtca Sevnica, KŠTM Sevnica in Knjižnice Sevnica pa iz občinskega 

proračuna.  

 

 

Stališča odborov:  
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Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo predlaga občinskemu svetu, da izda soglasje k delovni 

uspešnosti direktorice KŠTM Sevnica.  

 

Boštjan Repovž, po pooblastilu predsednika Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti je na 2. redni seji, dne 27. 3. 2023, obravnaval in pregledal 

predloge soglasij k delovni uspešnosti ravnateljev in direktorjev javnih zavodov za leto 2022 in 

predlaga občinskemu svetu, da poda soglasje k dodelitvi plače za redno delovno uspešnost za: 

- ravnatelja OŠ Ane Gale Sevnica,  

- ravnateljico OŠ Boštanj,  

- ravnateljico OŠ Krmelj,  

- ravnateljico OŠ Milana Majcna Šentjanž, 

- ravnatelja OŠ Sava Kladnika Sevnica,  

- ravnateljico OŠ Tržišče, 

- ravnateljico Glasbene šole Sevnica,  

- direktorico Knjižnice Sevnica, 

- direktorico in pomočnico direktorice za zdravstveno nego ZD Sevnica, 

- direktorico Lekarne Sevnica.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljev in direktorjev 

javnih zavodov v predlagani višini, določeni s strani svetov zavodov ter upravnega odbora 

agencije, in sicer: 

- ravnatelju Osnovne šole Ane Gale Sevnica Gregorju Piršu  

- ravnatelju Osnovne šole Sava Kladnika Sevnica Alešu Tuhtarju 

- ravnateljici Osnovne šole Blanca Kseniji Juh 

- ravnateljici Osnovne šole Boštanj Vesni Vidic Jeraj 

- ravnateljici Osnovne šole Krmelj Gusti Mirt 

- ravnateljici Osnovne šole Tržišče mag. Mateji Repovž Lisec  

- ravnateljici Osnovne šole Milana Majcna Šentjanž Nataši Kreže 

- ravnateljici Vrtca Ciciban Sevnica Tanji Sorčan 

- ravnateljici Glasbene šole Sevnica Katji Krnc 

- direktorici Zdravstvenega doma Sevnica Vladimiri Tomšič in pomočnici direktorice 

Violeti Bahat Kmetič 

- direktorici Knjižnice Sevnica Aniti Šiško 

- direktorici Lekarne Sevnica Ireni Groboljšek 

- direktorici RRA Posavje mag. Nataši Šerbec 

- direktorici KŠTM Sevnica Mojci Pernovšek. 

 

Pred glasovanjem Tomaž Lisec predlaga, da se glasuje po posameznih področjih, torej 

vzgojno-izobraževalnih zavodih in nato ločeno za vsak drug javni zavod.  

 

Župan predlaga, da se v tem primeru sprejme sklep za vsakega posameznika ločeno.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnatelju Osnovne šole 

Ane Gale Sevnica Gregorju Piršu    
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PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnatelju Osnovne 

šole Ane Gale Sevnica Gregorju Piršu    

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnatelju Osnovne šole 

Sava Kladnika Sevnica Alešu Tuhtarju. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnatelju Osnovne 

šole Sava Kladnika Sevnica Alešu Tuhtarju. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Osnovne šole 

Blanca Kseniji Juh. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici 

Osnovne šole Blanca Kseniji Juh. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Osnovne 

šole Boštanj Vesni Vidic Jeraj. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici 

Osnovne šole Boštanj Vesni Vidic Jeraj. 



  

 
26 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Osnovne šole 

Krmelj Gusti Mirt 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici 

Osnovne šole Krmelj Gusti Mirt. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Osnovne šole 

Tržišče mag. Mateji Repovž Lisec. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici 

Osnovne šole Tržišče mag. Mateji Repovž Lisec. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Osnovne šole 

Milana Majcna Šentjanž Nataši Kreže. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici 

Osnovne šole Milana Majcna Šentjanž Nataši Kreže. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Vrtca Ciciban 

Sevnica Tanji Sorčan.  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 



  

 
27 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Vrtca 

Ciciban Sevnica Tanji Sorčan.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici Glasbene šole 

Sevnica Katji Krnc. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti ravnateljici 

Glasbene šole Sevnica Katji Krnc. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici Zdravstvenega 

doma Sevnica Vladimiri Tomšič in pomočnici direktorice Violeti Bahat Kmetič. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici 

Zdravstvenega doma Sevnica Vladimiri Tomšič in pomočnici direktorice Violeti Bahat 

Kmetič. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici Knjižnice 

Sevnica Aniti Šiško. 

   

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici Knjižnice 

Sevnica Aniti Šiško. 

 

PREDLOG SKLEPA: 



  

 
28 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici Lekarne 

Sevnica Ireni Groboljšek. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici Lekarne 

Sevnica Ireni Groboljšek. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici RRA Posavje 

mag. Nataši Šerbec. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  9 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici RRA 

Posavje mag. Nataši Šerbec. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici KŠTM Sevnica 

Mojci Pernovšek. 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  9 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k delovni uspešnosti direktorici KŠTM 

Sevnica Mojci Pernovšek. 

 

 

Ad 18 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Vrtca Ciciban 

Sevnica – skrajšani postopek 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar.  

 

Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 

Dopolnitev odloka opredeljuje nov razvojni oddelek Vrtca Ciciban Sevnica. Število otrok s 

posebnimi potrebami se povečuje, nekaj teh otrok pa ima opredeljen Načrt pomoči družini, ki 
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ga opredeli interdisciplinarni strokovni tim, ki spremlja napredek otrok. Trenutno število takih 

otrok je 18, 10 od njih ima izdelan načrt. Kadrov za strokovno pomoč trenutno ni in ti otroci ne 

dobijo primerne obravnave. Z razvojnim oddelkom, ki bo sprejel največ 6 otrok, se ustvarja 

možnost za izvajanje prilagojenega programa. Razvojne oddelke sofinancira država, cena 

takega vrtca pa je višja – giba se med 1000 in 1200 evri. Razliko med osnovno ceno vrtca in 

ceno razvojnega oddelka poravna ministrstvo.  

 

Stališče odbora: 

 

Boštjan Repovž, po pooblastilu predsednika Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti je na 2. redni seji, dne 27. 3. 2023, obravnaval predlog Odloka 

o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Ciciban Sevnica, nanj 

nima pripomb in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo. 

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi Vrtca Ciciban Sevnica 

 

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi Vrtca Ciciban Sevnica 

 

 

Ad 19 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o varstvenih pasovih vodnih virov na območju 

občine Sevnica – skrajšani postopek 

 

Uvodno obrazložitev poda Vlasta Kuzmički.  

 

Vlasta Kuzmički, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti 

Na Kompolju je bil izražen interes za pridobitev velikega namakalnega sistema. Z zvezi s tem 

že tečejo postopki. Območje je z občinskih odlokom, ki ni več v veljavi, opredeljeno kot 

vodovarstveno območje. Vodovarstveno območje se je nanašalo na vodni vir, ki ni več v 

uporabi, saj je bil za Kompolje ob izgradnji HE Boštanj urejen nov vodni vir. O tem se je izrekla 

tudi Komunala Sevnica.  

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je obravnaval Odlok o spremembi Odloka o varstvenih 

pasovih vodnih virov na območju občine Sevnica – skrajšani postopek, nanj nima pripomb in 

ga predlaga občinskemu svetu v obravnavno in sprejem v predlagani vsebini.  
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Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval Odlok o spremembi Odloka o varstvenih pasovih 

vodnih virov na območju občine Sevnica in občinskemu svetu predlaga, da predlog obravnava 

in po skrajšanem postopku sprejme.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni.  

 

Predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembi Odloka o varstvenih pasovih 

vodnih virov na območju občine Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembi Odloka o varstvenih pasovih 

vodnih virov na območju občine Sevnica. 

 

 

 

Ad 20 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Gregor Korene poda pripombo na prejet odgovore v zvezi s prometno ureditvijo in sicer je bilo 

njegovo vprašanje razumljeno narobe. Nanašalo se je na kraj Križišče in ne na križišče v 

Hinjcah.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombo.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 25 

ZA:  25 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombo. 
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Ad 21 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

 

Tanja Novšak: 

 

• pove, da prebivalce starega mestnega jedra, ki so se združili v iniciativo in svoja 

vprašanja že večkrat naslovili na občinsko upravo in župana, zanima, kako bo potekal 

tranzitni promet skozi to območje, ko se bodo pričela izvajati dela za gradnjo mostu na 

Logu. Zanima jih tudi, kdaj se bodo pričela izvajati dela v sklopu sprejetega 

konservatorskega načrta, člani iniciative so zaskrbljeni zaradi neodzivnosti občinske 

uprave.  

• predlaga, da se na eno izmed naslednjih sej povabi direktorico ZD Sevnica in pa 

poveljnika Policijske postaje Sevnica, da članom sveta predstavita novosti vsak iz 

svojega področja.  

 

Marko Kotar: 

• predlaga, da se sprosti zapora na območju gradnje novega krožišča v Šmarju, saj je 

glede na potek gradnje dovolj prostora.  

 

Rok Petančič: 

• pove, da krajane Orešja zanima, ali je za most čez Sevnično, ki naj bi bil nazadnje 

obnovljen v 2007, v načrtu kakšna obnova, saj je most v slabem stanju.  

• zanima ga, ali je v načrtu urediti sončne elektrarne na strehah šolskih objektov in v 

kolikor se to načrtuje, v kakšni fazi je projekt. 

• pove, da je po zadnjih prejetih informacijah glede obnove mostu Sevnica–Boštanj 

načrtovana 3 tedenska popolna zapora. Glede na to, da je prejeta informacija 

neposredno iz DRSI, predlaga občinski upravi, da to informacijo preveri. Predlaga še, 

da se preveri trditev, da bo most zgolj delno obnovljen. Zanima ga, kakšni bodo ukrepi 

v tem primeru in kako bo potekala prometna ureditev obnove, tudi v povezavi s starim 

mestnim jedrom.  

 

Gregor Korene 

• predlaga, da se v e-gradivu za občinski svet uvede aktivne povezave na posamezno 

točko.  

 

Vincenc Knez: 

• pove, da je Svet KS Boštanj prejel dokument glede posedanja ceste na Kompolju, ki je 

verjetno posledica gradnje HE Boštanj. Dokumentacija bo posredovana občinski upravi, 

ta pa naj jo posreduje naprej pristojnim institucijam.  

 

Tomaž Lisec: 

• predlaga namestitev pitnika za uporabnike igrišča in igral v Drožanjski.  

• glede na informacije, da Občina Sevnica ne financira obnove mostu Sevnica–Boštanj 

ga zanima, ali bo financirala izgradnjo pločnika in kolesarske steze na mostu oziroma 

ali bo to financirala direkcija.  

 

Ana Jelaničič: 

• poda pobudo za organizacijo sestanka s pristojnimi, ki bodo prebivalcem Ribnikov 

obrazložili načrte glede umestitve protihrupnih ograj in poteka aktualne gradnje na 

območju kjer poteka državna cesta Boštanj–Planina do novega krožišča v Šmarju.  
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Damjan Žibert: 

• zanima ga, kakšno je stanje glede preverbe umestitve nadstreška na avtobusni postaji 

v starem mestnem jedru Sevnice.  

• pove, da se kovinska vrata podhoda pod železniško progo v starem mestnem jedru 

zapira z žico. Glede na to, da je dostopna pot javno dobro, podhod pa je v lasti 

ministrstva za infrastrukturo, predlaga občinski upravi, da preveri, kdo podhod zapira.  

 

Miro Juntez: 

• zanima ga, kako napreduje projekt ureditve mostu čez Hinjo v Krmelju in ali je že znana 

časovnica poteka projekta. 

• pove, da je v Telčah nepregleden ovinek na odcepu za pokopališče, kjer je bilo že več 

prometnih incidentov. Predlaga preverbo možnosti razširitve koridorja na zemljišče, ki 

je v lasti župnišča.  

 

Vprašanja članov sveta, posredovana po e-pošti: 

 

mag. Edvard Turk  

• zanima ga, društev v občini deluje na posameznem področju dejavnosti, na katere se 

nanašajo razpisi (kultura, šport, mladina, turizem ...). 

• prosi za analizo za obdobje zadnjih 5 let, koliko je bilo letno namenjenih sredstev po 

posameznih področjih dejavnosti.  Koliko je bilo prijav na razpise po področjih, koliko je 

bilo uspešnih in kolikšno je povprečno financiranje na posamezno društvo? 

 

Ivan Orešnik 

• sporoči, da je preteklo sejo podal pobudo za ureditev varnosti na lokalni cesti pri 

stanovanjski hiši Bregar v Hinjcah. Prejel je predloge za rešitev varnosti. S predlogom 

namestitev opozorilnih luči se strinja, s predlogom za omejitev hitrosti na največ 40 

km/h pa se ne strinja, saj omejitev ne bo pripomogla k varnosti, ker na tem delu samo 

cestišče ne omogoča višjih hitrosti. Glavna težava je preozko in nepregledno cestišče, 

ki ga omejuje na eni strani oporni zid in na drugi strani pločnik. Dolgoročna rešitev je 

razširitev cestišča. 

• predlaga umik prometnega znaka za omejitev hitrosti do največ 40 km/h v vasi Križišče. 

Meni, da taka omejitev ni potrebna. Cesta je zelo pregledna in ob stanovanjskih hišah 

poteka pločnik. Označba naselja omejuje hitrost na največ 50 km/h. Upoštevanje te 

omejitve zadošča za ustrezno varnost za vse udeležence v prometu in tam živeče ljudi.  

 

 

Ad 22 

Razno 

 

Marko Kotar povabi člane sveta na tekmo KMN Sevnica.  

 

Župan pove, da bo naslednja seja v prvi polovici maja.  

 

Vincencu Knezu čestita za jubilej.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:50.  
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Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 


